
 

 

Treść interpelacji radnego Krzysztofa Strzałkowskiego   
w sprawie skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 631 z ulicami Główną i Dworkową 

Już niebawem GDDKiA zakończy prace związane z obwodnicą Marek, a co za tym idzie zostanie 

zakończona budowa wiaduktu nad obwodnicą, co pozwoli otworzyć ruch na drodze powiatowej w 

ciągu ulicy Głównej i Dworkowej w Markach oraz Kobyłce. Skrzyżowanie DW 631 z ulicami Główną  

i Dworkową będzie generowało duży ruch pojazdów, co przełoży się na poziom bezpieczeństwa, 
ponieważ już dziś pojazdy poruszające się DW 631 nagminnie nie dostosowują się do ograniczenia 

prędkości. Szczególnie niebezpieczny będzie przejazd pojazdów ulicami Główną w Markach  

i ul. Dworkową w Kobyłce w obydwu kierunkach, przecinając DW 631. 

W odpowiedzi na naszą interpelację z dnia 20.02.2020 r. informuje Pan, że planowane zakończenie 

prac projektowych związanych z DW 631 nastąpi w II połowie 2021 r. Jednocześnie wskazuje Pan, 
że wspomniany termin jest zależny m. in. od długości postępowań administracyjnych w sprawie 

uzyskania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach i „kolejnych” niezbędnych decyzji; decyzji  
o pozwoleniu wodnoprawnym oraz decyzji o zezwoleniu na realizacje inwestycji drogowej. 

W związku z powyższym zwracamy się do Pana Marszałka z następującymi pytaniami: 

1. Czy MZDW planuje podjąć jakiekolwiek działania doraźne/przejściowe, które zwiększą poziom 
bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 631 z ulicami Główną i Dworkową, do 
czasu rozpoczęcia kompleksowej budowy/przebudowy DW 631? 

2. Jeśli tak, to jakie rozwiązania brane są pod uwagę i w jakim terminie zostaną wprowadzone? 

3. Jeśli nie, to czym podyktowana jest taka decyzja? 

Jednocześnie deklarujemy nasze pełne wsparcie dla działań, które przełożą się na poziom 

bezpieczeństwa na ww. skrzyżowaniu dróg. 

Z góry dziękujemy Panu Marszałkowi za odpowiedzi na powyższe pytania oraz podjęcie działań w 

przedmiotowej sprawie. 

 


